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Protokół nr 16/2015 

posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Białogardzie 

w dniu 17 kwietnia 2015 r., w godz. 12
00

 – 15
10 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 
W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia   

załącznik nr 1.  
Posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczął Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda 

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie realizował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z  proponowanym porządkiem posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Przyjecie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządów. 

3. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu Powiatu Białogardzkiego 

przez Parafię pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Białogardzie. 

4. Ogłoszenie o drugim przetargu na sprzedaż działek gruntu położonych przy ul. 

Zwycięstwa, Nalepy i Niemena. 

5. Ogłoszenie o piątym przetargu na sprzedaż działek gruntu przy ul. Zwycięstwa. 

6. Zatwierdzenie treści porozumienia z Polską Spółką Gazownictwa w sprawie 

ustanowienia odpłatnej służebności na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu – 

dz. nr 52/3, obr. 008 m. Białogard.  

7. Projekty umów w sprawie dofinansowania działalności Warsztatów Terapii 

Zajęciowej. 

8. Wniosek beneficjenta programu Aktywny Samorząd w sprawie przywrócenia terminu 

złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach Modułu II. 

9. Zatwierdzenie aneksu nr 6 do organizacji roku szkolnego 2014/2015 w Zespole szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 

10. Informacja kwartalna o udzielonych umorzeniach niepodatkowych należności 

budżetowych za I kwartał 2015 r. 

11. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w Białogardzie  

w sprawie: 

a) zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na 

rok 2015, 

b) lokowania wolnych środków budżetowych. 

12. Raport finansowy Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie sp. z o.o. 

13. Sprawy różne. 

 

 

 

 

Ad.1 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z proponowanym porządkiem 

obrad. 
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Ad.2 

*Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 14/2015  

z posiedzenia Zarządu w dniu 31 marca 2015 roku. 

 

*Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 15/2015  

z posiedzenia Zarządu w dniu 7 kwietnia 2015 roku. 

 

 

 

Ad.3 

Naczelnik Wydziału organizacji – Zbigniew Raczewski zapoznał członków Zarządu  

z treścią wniosku zgłoszonego przez Parafię pw. Najświętszego Serca Pana Jesusa  

w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu Powiatu Białogardzkiego 

przez Parafię pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Białogardzie, co przedstawia załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

Ad.4 

Kierownik referatu ds. gospodarki nieruchomościami – Patrycja Florczyk zapoznała 

członków Zarządu z ogłoszeniem o drugim przetargu ustnym nieograniczonym  

na sprzedaż prawa własności nieruchomnosci Powiatu Białogardzkiego, położonych w obr. 

008 miasta Białogard, przy ul. Zwycięstwa, Cz. Niemena i T. Nalepy -  dziesięciu działek,  

co przestawia załącznik nr 3  do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne zaopiniowanie w/w 

ogłoszenia. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził ogłoszenie o drugim przetargu 

ustnym nieograniczonym na sprzedaż prawa własności nieruchomnosci Powiatu 

Białogardzkiego, położonych w obr. 0008 miasta Białogard, przy ul. Zwycięstwa,  

Cz. Niemena i T. Nalepy. 

 

 

 

Ad.5 

Kierownik referatu ds. gospodarki nieruchomościami – Patrycja Florczyk zapoznała 

członków Zarządu z ogłoszeniem o piątym przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż 

prawa własności nieruchomnosci Powiatu Białogardzkiego, położonych w obr. 008 miasta 

Białogard, przy ul. Zwycięstwa -  trzech działek, co przestawia załącznik nr 4  do niniejszego 

protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne zaopiniowanie w/w 

ogłoszenia. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził ogłoszenie o piątym przetargu 

ustnym nieograniczonym na sprzedaż prawa własności nieruchomnosci Powiatu 

Białogardzkiego, położonych w obr. 0008 miasta Białogard, przy ul. Zwycięstwa. 
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Ad.6 

Kierownik referatu ds. gospodarki nieruchomościami – Patrycja Florczyk zapoznała 

członków Zarządu z projektem porozumienia pomiędzy Powiatem Białogardzkim a Polską 

Spółką Gazowniczą Sp. z o.o. w Warszawie w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności  

na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu – dz. nr 52/3, obr. 008 m. Białogard,  

co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Poinformowała, że Spółka 

Gazownicza Sp. z o.o. w Warszawie przekaże Powiatowi kwotę w wysokości 6370 zł. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne zaopiniowanie w/w 

porozumienia. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził treść porozumienia  pomiędzy 

Powiatem Białogardzkim a Polską Spółką Gazowniczą Sp. z o. o. w Warszawie  

w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności na nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu – dz. nr 52/3, obr. 008 m. Białogard w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Ad.7 

 *Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak zapoznał 

członków Zarządu z projektem umowy nr WTZ/2/2015 pomiędzy Powiatem Białogardzkim  

a Miastem Białogard w sprawie dofinansowania działalności warsztatu terapii zajęciowej,  

co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Poinformował, że Powiat przekaże 

Miastu kwotę w wysokości 49.320 zł z przeznaczeniem na działalności WTZ „Szansa”  

w Białogardzie.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zaproponował zatwierdzenie w/w projektu umowy. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził umowę w sprawie 

dofinansowania warsztatu terapii zajęciowej w brzmieniu jak przedstawia załącznik  

nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 **Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak zapoznał 

członków Zarządu z projektem umowy nr WTZ/1/2015 pomiędzy Powiatem Białogardzkim  

a Gminą Karlino w sprawie dofinansowania działalności warsztatu terapii zajęciowej,  

co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Poinformował, że Powiat przekaże 

Gminie kwotę w wysokości 41.100 zł z przeznaczeniem na działalności WTZ „Iskierka”  

w Karlinie.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zaproponował zatwierdzenie w/w projektu umowy. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził umowę w sprawie 

dofinansowania warsztatu terapii zajęciowej w brzmieniu jak przedstawia załącznik  

nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 ***Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią pisma 

Prezesa PFRON w sprawie zwiększenia dofinansowania przez Fundusz kosztów rocznego 

pobytu jednego uczestnika WTZ i jego stałego waloryzowania, co przedstawia załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu.  
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Poinformowała, że PFRON ma ograniczone możliwości finansowe z uwagi na niższe 

przychody i w pierwszej kolejności musi zabezpieczyć środki na obligatoryjne zadania 

ustawowe.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się  z przedstawioną informacją. 
 

 

 

Ad.8 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak zapoznał członków 

Zarządu z treścią winsoku zgłoszonego przez Mirosławę Stolarek zamieszkałą w Karlinie 

przy ul. 4 Marca w sprawie przywrócenia terminu złożenia wniosku o dofinansowanie  

w ramach Modułu II - programu Aktywny Samorząd, co przedstawia załącznik nr 9  

do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

 

Ad.9 

Naczelnik Wydziału Edukacji Kultury Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z Aneksem Nr 6 do arkusza organizacji Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie na rok szkolny 2014/2015, co przedstawia załącznik nr 

10 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował zatwierdzenie w/w aneksu. Zgłoszoną 

propozycję poddał pod glosowanie członkom Zarządu.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził Aneks Nr 6 do organizacji 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie na rok szkolny 2014/2015. 

 

 

 

Ad.10 

Skarbnik Powiatu - Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z informacją kwartalną  

o udzielonych umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych za I kwartał 2015 r.,  

co przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował zatwierdzenie w/w informacji. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod glosowanie członkom Zarządu.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził informację kwartalną  

o udzielonych umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych za I kwartał  

2015 r. 
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Ad.11 

 a) *Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że została zwiększona 

Powiatowi dotacja celowa w działach: 

 700 – Gospodarka mieszkaniowa o kwotę 7.000 zł, z przeznaczeniem na zadania 

bieżące z zakresu administracji rządowej oraz inne zadania zlecone – załącznik  

nr 12, 

 851 – Ochrona zdrowia o kwotę 4.200 zł, z przeznaczeniem na opłacenie składek 

zdrowotnych za dzieci i uczniów przebywających w placówkach opiekuńczo – 

wychowawczych – załącznik nr 13, 

 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej o kwotę 2.340 zł,  

z przeznaczeniem na wypłatę nagrody jubileuszowej dla Przewodniczącej 

Powiatowego Zespołu do spraw orzekania o Niepełnosprawności w Białogardzie – 

załącznik nr 14. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawionymi informacjami. 

 

 **Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

wniosków zgłoszonych przez: 

 

 1) Centrum Wspierania Rodziny Dom pod Świerkiem w Białogardzie w sprawie 

wyrażenia zgody na przeniesienie środków między paragrafami planu wydatków na 2015 rok, 

co przedstawiają załączniki nr 15 i 16 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

 2) Zespół Szkół Specjalnych w Białogardzie  sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

zmian w planie wydatków na 2015 rok, co przedstawia załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 3) Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na 2015 rok,  

co przedstawia załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

4) Poradnię Psychologiczno - Pedagogiczną w Białogardzie w sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie zmian w planie wydatków na 2015 rok, co przedstawia załącznik nr 19  

do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 
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***Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

projektu uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w planie dochodów  

i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2015 – załącznik nr 20 oraz 

poinformowała, że powyższe wnioski zostały ujęte w uchwale Zarządu Powiatu w sprawie 

zmian w planie  dochodów i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2015.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2014. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 32/2015 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu 

Powiatu Białogardzkiego na rok 2015 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 21  

do niniejszego protokołu. 

 

b) Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie lokowania wolnych środków,  

co przedstawia załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie lokowania wolnych środków. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 33/2015 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie lokowania wolnych środków w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.12 

Dyrektor ds. ekonomicznych Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie – Monika 

Foremna – Pilarska zapoznała Zarząd z raportem finansowym Regionalnego Centrum 

Medycznego Sp. z o.o. w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 24 do niniejszego 

protokołu. Poinformowała, że raport został opracowany na dzień 31 marca 2015 r.  

i przedstawia bieżącą sytuację finansową szpitala. W raporcie została zawarta m. in. analiza 

danych księgowych oraz problemy dot. regulowania bieżących zobowiązań, wynikających  

z braku płynności finansowej. Analizę przeprowadzono z uwzględnieniem elementów 

dotyczących: środków finansowych na rachunku bankowym i gotówki w kasie, przychodów  

i kosztów oraz stanu zobowiązań przeterminowanych i nieprzeterminowanych. Następnie 

omówiła analizę przychodów i kosztów RMC Sp. z o.o., która została przeprowadzona  

na podstawie dwóch miesięcy br. Z analizy wynika, iż spółka wygenerowała stratę na 

poziomie 1930137,96 zł. Oświadczyła, że strata powstała m. in. z wykonania przez szpital 

świadczeń opieki medycznej ponad limit określony w umowie z NFZ. Najwyższą wartość 

kosztów wykazują koszty usług obcych, w których zawarte są wynagrodzenia z tytułu  

umów cywilno – prawnych. Następnie omówiła analizę zobowiązań spółki. Stwierdziła,  

że głównym problemem spółki jest brak możliwości bieżącego regulowania zobowiązań.  

Z przeprowadzonej analizy wynika, że wzrasta liczba i wartość otrzymywanych wezwań  

do zapłaty. W miesiącu styczniu było ich 28 na łączną kwotę 125000 zł a w miesiącu marcu 

aż 83 na kwotę 1526000 zł. Dodała, że oprócz wezwań do zapłaty spółka posiada pięć 

nakazów sądowych na łączną kwotę 455934,60 zł. Reasumując stwierdziła, że spółka nie 

reguluje na bieżąco zobowiązań, miesięczny kontrakt z NFZ pokrywa koszty wynagrodzeń 

wraz z pochodnymi a pozostałe koszty generują stratę. Następnie odniosła się do bieżącej 

sytuacji finansowej RMC Sp. z o.o. Oświadczyła, że bieżąca sytuacja wymaga 

przeprowadzenia gruntownej analizy i restrukturyzacji w zakresie organizacyjno – prawnym.  
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Oświadczyła, że zostały znalezione oszczędności na poziomie około 200000 zł rocznie  

w zakresie kosztów wynagrodzeń i kosztów związanych z pozostałymi ubezpieczeniami  

i świadczeniami na rzecz pracowników. Stwierdziła, że należy się zastanowić, co należy 

zrobić, aby bilansować bieżącą działalność.  

 

Od tej chwili w posiedzeniu Zarządu udział bierze pięciu członków Zarządu. 

 

Stanowisko Dyrektor jest takie, że musi zostać zmieniona struktura kosztów poprzez ich 

ograniczenie.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że Powiat jako właściciel będzie 

wpływał na Regionalne Centrum Medyczne SP. z o.o. w Białogardzie poprzez szukanie 

możliwość dot. ratowania sytuacji w ramach ograniczenia kosztów. Oświadczył,  

że przedstawiony raport w wyraźny sposób pokazuje problemy, które są między stroną 

dochodową a strona kosztową.  

Dyrektor ds. ekonomicznych Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie – Monika 

Foremna – Pilarska stwierdziła, że pewna „ułomność” spółki wynika z tego, że strona 

przychodowa nie jest uwolniona, co do rynku i jest zależna od jednego płatnika. Stwierdziła,  

że oszczędności można tylko szukać po stronie kosztów weryfikując zatrudnienie.  

Członek Zarządu – Wojciech Potrzebowski zgodził się Dyrektor. Stwierdził, że powinno 

nastąpić ciecie kosztów oraz postawienie  szpitala powiatowego na miejsce gdzie powinien 

być. Oświadczył, że to ma być szpital w którym pacjent otrzyma podstawową pomoc a po 

szersze działanie medyczne powinien udać się do Koszalina, czy w inne miejsce do tego 

dostosowane.  

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski stwierdził, że ma z powyższym dokumentem 

poraz pierwszy do czynienia. Uważa, że atmosfera wokół szpitala, która została stwarzana 

przez ostanie lata wynika z faktu świetlanych perspektyw. Oświadczył, że wymiar szpitala 

rehabilitacyjnego dla Białogardu jest nadbudową społeczną. Wg radnego szpital powinien 

świadczyć usługi na poziomie takim na który go stać. Przypomniał, że Powiat Białogardzki  

to także 15 innych instytucji poza szpitalem. Zgodził się z Dyrektor ds. ekonomi odnośnie 

weryfikacji zatrudnienia. Dodał, że powinna być przeprowadzona renegocjacja zawartych 

kontraktów z lekarzami.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto uważa, że główną szansą jest przeanalizowanie  

i restrukturyzacja finansów oraz obsługi finansowej.  

Główna księgowa Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie - Krystyna Janowska 

stwierdziła, że wg danych rozwój szpitala po stronie przychodów jest widoczny. Dodała,  

że cały czas dyrekcja dążyła do tego, aby zwiększać wykonanie, które NFZ włączy  

w pierwotny kontrakt. Stwierdziła, że na obecną chwilę to się nie stało i jeśli to się nie stanie 

to należy się pochylić nad kosztami.  

 

W tej chwili odbyła się dyskusja dotycząca przedstawionego raportu finansowego. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji Dyrektor ds. ekonomicznych Regionalnego Centrum 

Medycznego w Białogardzie – Monika Foremna – Pilarska stwierdziła, że jest wolą 

Zarządu RCM przeprowadzenie restrukturyzacji zatrudnienia i likwidacja częściowo etatów  

w części administracji i medycznej. Oświadczyła, że taka decyzja może  dać w ciągu roku 

około 200000 zł oszczędności. Kolejne zmniejszenie kosztów należy szukać po stronie  

rentowność oddziałów szpitala. Następnie omówiła rentowności poszczególnych oddziałów 

RCM w Białogardzie w 2014 r.  
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Oświadczyła, że największe straty przyniósł oddział reumatologii -29% w 2013 r. było tylko -

3%, Corda gorzej niż w poprzednim roku -4%, oddział dziecięcy -12%, noworodkowy -17 %  

-25% położniczy.  

 

W tej chwili odbyła się dyskusja dotycząca rentowności oddziałów. 
 

Członek Zarządu – Wojciech Potrzebowski zapytał jaki jest koszt ISO w 2015 r. 

Dyrektor ds. ekonomicznych Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie – Monika 

Foremna – Pilarska oświadczyła, że nie ma kasztów związanych z ISO. 

 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu w Białogardzie poprosił  

o przygotowanie szczegółowej analizy niezbędnej do zbilansowania RCM Sp. z o.o.  

w Białogardzie.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawionymi informacjami.   

  
 

 

Ad.12 

 *Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią wniosku 

zgłoszonego przez Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w Białogardzie w sprawie 

dofinansowania zakupu specjalistycznego sprzętu dla Grupy Poszukiwawczo – Ratowniczej, 

co przedstawia załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował negatywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku ze względu braku środków w budżecie. Zgłoszoną propozycję poddał pod 

głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie negatywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 **Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią pisma 

zgłoszonego przez Kancelarię Radców Prawnych dotyczącego wezwania do zapłaty,  

co przedstawia załącznik nr  26 do niniejszego protokołu. Poinformowała, że Kancelaria 

wzywa w imieniu PFE „Scholar” w Białogardzie do zapłaty w terminie 7 dniu od dnia 

otrzymania niniejszego pisma kwoty w wysokości 3.396,25 zł wraz z odsetkami ustawowymi 

od dnia 2 sierpnia 2013 r. tytułem pozostałej części należnej a niewypłaconej miesięcznej 

dotacji za miesiąc lipiec 2013 r. w związku z działalności szkoły – Prywatnego Liceum 

Profilowanego „Scholar” dla Dorosłych w Białogardzie. Uważa, że wezwanie jest 

bezpodstawne. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgodził się ze Skarbnik Powiatu. Zaproponował 

negatywne rozpatrzenie w/w pisma. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom 

Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zgodził się propozycją Starosty 

Białogardzkiego. 
 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o wyczerpaniu porządku obrad  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Białogardzie. 


